

# 影音拍攝授權暨同意書

## RELEASE FORM

國立高雄餐旅大學

- 本人謹同意國立高雄餐旅大學全程攝影錄製、線上直播本人演講談話內容、簡報內容、藝術演出，並無償授權編輯、重製、改作、發行、公開播送、公開上映、公開演出、公開傳輸(含授權第三者公開傳輸)及散佈等權利使用，並得以使用該等視聽著作及其衍生著作從事商業行為。

Hereby grant National Kaohsiung University of Hospitality and Tourism the permission to film/live broadcast my interview, speech, presentation or performance and the rights to compile, reproduce, adapt, publish, publicly broadcast, publicly present, publicly perform, and publicly transmit and distribute for extended commercial purposes.

- 本人保證演講中所提供的一切圖片、表格、照片、或其他著作資料，均未侵害他人權益。如有聲明不實，以致違反著作權法或引起版權糾紛，本人願負一切法律責任。

I hereby guarantee all graphics, charts, photos and/or other materials are authorized to be used in my interview, speech, presentation or performance by respective copyrights holders. I am liable to all the legal responsibilities for any misrepresentation that may violate copyright law or cause copyright disputes.

- 本人同意無償授權國立高雄餐旅大學得尊重本人之姓名表示權，妥善使用本人肖像或姓名於視聽著作及其衍生著作中，以及使用該等著作從事商業行為。

I hereby agree that National Kaohsiung University of Hospitality and Tourism will respect my rights to claim authorship and use my portrait and/or name in the audio/video work for extended commercial purposes.

- 本人同意無償參與並授權本次國立高雄餐旅大學相關影音錄製及拍攝，其著作權屬於國立高雄餐旅大學所有

I hereby agree the copyrights of these non-paid filming sessions are completely owned by National Kaohsiung University of Hospitality and Tourism.

拍攝講座主題 Talk Topic :

國立高雄餐旅大學宣傳影片及相關文宣

拍攝日期： 年 月 日

立書人 Name (簽名 Signature):

身分證字號或居留證號碼 ID Number or Resident Certificate Number:

電話 Phone Number:

地址 Address:

簽署日期 Date: \_\_\_\_\_年\_\_\_\_\_月\_\_\_\_\_日

本人已詳閱且同意影音拍攝授權暨同意書內容

I have read and agree to the terms and conditions of this Release Form